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Protokoll styremøte nr. 2023-08 
   

Sted:  Ullevål Stadion 

 

Tid:  09.12.23 kl. 10:00 – 14:15  
 
Til stede:  Jan Hendrik Parmann (JHP), Tor Christian Bakken (TCB), Anya Sødal (AS), Anita 

Lervik (AL), Kjerstin Havnes (KH), og Thomas M. Solem (TMS).  
  Fra administrasjonen: Espen A. Johansen (EAJ) og Brent Hackman (BH. 
 
Forfall: Terje Roel og Shiba Ahmadi fra styret og Hanne Funder, Axel Langaker og 

Ragnhild Riis fra administrasjonen. 
    
Referent:  Espen A. Johansen  
 

 
Dagsorden: 

1. Innledning 
2. Godkjennelse av dagsorden (Vedtak)  
3. Protokoll fra forrige styremøte (Orientering)  
4. Protokoller/referater fra AU, komiteer, utvalg m.m. (Orientering)  
5. Beslutninger gjort i perioden (Vedtak)  
6. Statusrapporter styret (Orientering)  
7. Virksomhetsrapport (Orientering) 

a. Beslutninger gjort i perioden 
b. Generell status fra generalsekretæren 

8. Økonomi (Orientering/vedtak) 
a. Økonomirapport (Orientering) 
b. Budsjett 2024 (I prosess) 
c. Evt. vedtakssaker (Vedtak) 

9. Status landslag (Orientering) 
10. Basketplan28 – Høringsdokument (Vedtak) 
11. Revisjon arrangementskrav BLNO (Vedtak) 
12. Antall lag i UNM – (Orientering / I prosess) 
13. Hovedterminlisten 2024/2025 (Vedtak) 
14. Revisjon av utviklingsplaner (Vedtak) 
15. Dispensasjonssøknad arrangementskrav Centrum Tigers (Vedtak) 
16. Strømmeutvalgets rapport og NIF vedtak (I prosess) 
17. Kursløypen for Easybasket og trener 1 (Orientering) 
18. Styrets årshjul og januarmøtet (Orientering) 
19. Eventuelt  
20. Avslutning  
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1. Innledning 
JHP ønsket velkommen til møtet, som startet en time tidligere enn vanlig for at 
styrekollegiet skulle ha anledning til å være tilstede på BLNO kamp. 

 
 

2. Godkjennelse av dagsorden (Vedtak) 
Dagsorden ble godkjent med én sak til eventuelt. 
 
Sak 19 a) Situasjonen for dommere 
 

 
3. Protokoll fra forrige styremøte (Orientering) 
Styret gjennomgikk styreprotokoll 2023-07 som tidligere har vært godkjent av styret 
pr. MS Teams. 
 
Administrasjonen bekreftet at svar er gitt på spørsmål fra kontrollutvalget. 
 
Styreprotokoll 2023-07 ble tatt til etterretning. 

 
 
4. Protokoller/referater fra AU, komiteer, utvalg m.m. (Orientering) 
Sanksjonskomiteen vedtak 2023-04 og 2023-05 
 
Styret tok orienteringen til etterretning. 
 
 
5. Beslutninger gjort i perioden (Vedtak) 
Høringssvar til NIF ifm. forvaltningsordningene ble fremlagt for styret, og ble sendt 
inn med de kommentarer som ble avgitt. 

 
Styret bekreftet godkjennelsen og tok orienteringen til etterretning. 

 
 

6. Statusrapporter styret (orientering) 
De fleste styremedlemmene har sendt inn skriftlige rapporter om sine aktiviteter, og 
noen temaer ble fremhevet på møtet. 
 
AS informerte om ekstraordinært årsmøte i Oppsal Basket. Styret påpekte viktigheten 
av tett dialog med klubben som er en av de største breddeklubbene i Norge. 
 
TMS orienterte opp første ordinære samling i programmet for unge ledere. JHP trakk 
frem viktigheten av vårt engasjement innenfor bærekraft og «ung leder 
programmet».  
 
JHP informerte om at han og EAJ den 18. og 19.desember skal møte med Skien Ghost 
og Telemark Toppidrettsgymnas. 
 
JHP informerte om det kommende digitale møtet i «Equality Working Group» i FIBA 
Europe, før jul, der han som «vice president» er bedt om å delta på møtet fysisk i 
FIBA Europes hovedkontor i München. Denne arbeidsgruppen, som skal ta for seg 
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mangfold og likeverd i Europeisk Basketball, vil etter alt og dømme bli en fast komité 
i FIBA Europe etter generalforsamlingen i 2024, og har oppstått som en idé fra NBBF. 
 
Orienteringen fra styrets medlemmer ble tatt til etterretning. 
 
Oppfølging: 
For å sikre en god oversikt over styremedlemmenes aktiviteter gjennom året skal 
2024 rapportene føres i ett og samme dokument slik at det ved årets slutt blir 
enklere å sammenfatte årsrapporter. 
 

 
7. Virksomhetsrapport fra generalsekretær (Orientering) 

 
a. Administrative vedtak 
Administrasjonen har fattet tre vedtak i perioden omhandlende 
dispensasjoner. 

 
b. Generell orientering Generalsekretær  

Generalsekretæren orienterte om aktuelle saker siden siste styremøte. 
 
- Status oppfølging av klubbmiljøer. 

o Enkelte klubbmiljøer trenger behov for ekstra veiledning og 
oppfølging. Dette gjøres i samarbeid med idrettskretsene. Styret 
fikk en orientering om status i noen klubber som følges opp 
tettere. 

- Forvaltningsordningen 
o Det ble gitt en orientering om foreslått nye prinsipper for post2 og 

post3. Om den nye modellen blir vedtatt av Idrettsstyret vil dette 
bety at NBBF får en økning på 1,1 millioner på post2 og en 
reduksjon på 0,78 millioner på post3. Dette er basert på 
utbetalingen som ble gjort i 2023. 

- Region Sør 
o Regionen er satt under administrasjon med følgende interimsstyre: 

▪ Axel Langaker (NBBF/leder) 
▪ Shiba Ahmadi (NBBF) 
▪ Linda Tveit (Lauvåsen) 
▪ Johannes Feenstra (Søgne & Mandal) 

- BLNO-lisens 
o Arbeidet er påstartet, og høringsutkastet skal sendes til BLNO 

klubbene ila desember. 
 

Virksomhetsrapporten ble tatt til etterretning. 
 

 
8. Økonomi 

a. Økonomirapport (Orientering). 
Økonomirapportene ble presentert og spørsmål blir besvart. 
 
Rapporten pr. november viser en prognose på NOK 246 000 i underskudd for 
2023. Denne utviklingen siden forrige styremøte viser at de sparetiltakene som 
er iverksatt har fungert og at prognosen har bedret seg med NOK 127 000. 
 

Styret tok orienteringen til etterretning. 
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b. Budsjett 2024 (I prosess) 
Styret ble orientert om endringer fra presentasjonen gitt i styremøte 2023-07, 
og det ble fremlagt et foreløpig budsjett for 2024 med et lite overskudd. 
 
Styret ga innspill på at et forsterket fokus på jentebasket må synliggjøres i 
budsjettet. 
 

Styret tok orienteringen til etterretning. 
 
Oppfølging: 
Til neste styremøte skal administrasjonen utarbeide en rapport om hva 
prosjektmidlene «FIBA Girls» har blitt benyttet til i 2023. 

 
c. Evt. vedtakssaker (Vedtak) 

Ingen vedtakssaker. 
 
 

9. Status landslag (Orientering) 
BH ga en orientering for perioden fra forrige styremøte. 
 

- Det skal vedtas et årshjul for rullestolbasket representasjonslaget med 
foreløpig forslag som samlinger i juni, september og november. Det ble 
orientert om at NBBF har mottatt informasjon om C-EM i 2025, og at dette må 
tas med i videre arbeid og diskusjoner. 

 
- Senior kvinner skal delta i EM Small Countries i Pristina (Kosovo) i perioden 

25.-30.juni 2024. Det jobbes med treningskamper i forkant av EM. 
 

- Det planlegges Nordisk Mesterskap for senior menn i sommer, sted er ikke 
avklart. 

 
- Ungdomslandslagene skal spille B-EM i følgende land: 

o U16K – Tyrkia – by ikke bestemt. 
o U16M – Skopje – Nord Makedonia. 
o U18K – Ploiesti – Romania. 
o U18M – Skopje – Nord Makedonia. 

 
Styret tok orienteringen til etterretning. 
 

 
10. Basketplan28 – Høringsdokument (Vedtak) 
Forslag til høringsdokument ble gjennomgått i møtet. 

 
Vedtak:  
Styret vedtok høringsdokumentet for Basketplan28 med følgende endringer: 
 
Jentesatsning skal generelt omtales i tydeligere grad, og da spesielt i innledningen, 
virksomhetsideen og kapittelet Sport (rekruttering). 
 
Det er viktig at det kommer frem at basketball skal være en attraktiv sport for alle, 
uavhengig av kjønn. 
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Oppfølging: 
Administrasjonen implementerer styrets innspill i høringsdokumentet og distribuerer 
til organisasjonen den 15.desember. 
 

 
11. Revisjon av arrangementskrav (Vedtak) 
Administrasjonen presenterte forslag til endringer i arrangementskrav for BLNO. 
 
Vedtak: 
Styret vedtok følgende endringer i arrangementskravene for BLNO: 
 
Speaker 
Speaker skal uttale seg nøytralt om dommere, dommeravgjørelser, spillere, trenere 
og andre deltakere i kampen. 
 
Lagoppstillinger 
Alle lag må stille med minst åtte spillere til hver kamp. Hjemmelaget må lage 
kampprogram med begge lags lagoppstillinger (minimum et A4-ark). 
Bortelaget må sende sin lagoppstilling på e-post til hjemmelaget senest 24 
timer før kampstart. Endringer i lagoppstillingen kan kun godtas ved 
uforutsette hendelser som skade eller sykdom. Endelig lagoppstilling skal 
uansett foreligge senest én time før kampstart.  

 
Bortelaget kan sende hjemmelaget navn på inntil fem personer som har krav 
på gratis adgang. Navnene oversendes sammen med lagoppstillingen senest 
24 timer før kampstart." 
 

 
Oppfølging: 
Punkt om politiske markeringer tas ikke med i arrangementskravene, men med inn i 
arbeidet med endringsforslag i NBBFs kampreglement som skal behandles på 
Basketballtinget 2024. 
 

 
12. Antall lag i UNM (Orientering / i prosess) 
NBBF har mottatt bekymringer knyttet til overbelastning pga. antall kamper spillerne 
må gjennomføre under UNM. Styret er enige om at spillernes helse og sikkerhet er 
det viktigste i denne diskusjonen og at det må ses på en organisering som ivaretar 
dette i større grad enn slik det er nå. 

 
Oppfølging: 
Det skal igangsettes en involverende prosess for å se på alternative løsninger for å 
redusere belastningen til spillerne under UNM, både mht. kvalifiseringer som i 
sluttspillene.  
 
Styret gis en orientering på styremøte 2024-01. 

 
 

13. Hovedterminlisten 2024/2025 (Vedtak) 
Administrasjonen presenterte forslag til hovedterminliste som har vært på høring i 
organisasjonen. 
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Vedtak:  
Styret vedtok hovedterminlisten for sesongen 2024/2025 med forbehold knyttet til 
arbeidet beskrevet i sak 12, og innspill fra rullestolbasket-utvalget. 
 
 
14. Revisjon av utviklingsplaner (Vedtak) 
Administrasjonen presenterte endringsforslag i sportslig plan. 
 
Vedtak: 
Styret vedtok revidert sportslig plan. 
 
Oppfølging: 
Administrasjonen oppdaterer planverket med de vedtatte endringer og publiserer 
dette på digitale flater. 

 
 

15. Dispensasjonssøknad arrangementskrav Centrum Tigers (Vedtak) 
Centrum Tigers har søkt om dispensasjon fra arrangementskravene ifm. BLNO 
sluttspillet for å kunne avholde kampene i Vulkan Arena, som er samme arena som 
grunnseriekampene er spilt i. 
 
Sluttspillene i BLNO er det øverste nivået og blant de mest attraktive TV-produktet i 
norsk basketball. Styret mener produktet krever gode streaming/TV-produksjoner og 
publikumsvennlige arenaer som fremmer basketball på en best mulig måte. Det ble 
også pekt på at det i tidligere vedtak har vært felles forståelse med Centrum Tigers 
om at dispensasjonen skulle begrenses til grunnserien. 
 
Vedtak: 
Søknaden om å avholde sluttspillkamper i Vulkan Arena avslås. 
 
Oppfølging: 
Sikkerheten for spillere og dommere, og teknisk tilstand BLNO-arenaene generelt 
skal følges opp. En generell revisjon av sikkerheten for spillere og dommere, og 
teknisk tilstand i alle BLNO-arenaer gjennomføres i god tid før kommende BLNO-
sesong.  
 
 
16. Strømmeutvalgets rapport og NIF vedtak (I prosess) 
Strømmeutvalget la for en kort tid tilbake frem sin rapport med anbefaling for 
strømming i norsk idrett. Idrettsstyret brukte rapporten i sin behandling av nye 
retningslinjer, Idrettsstyret vedtok følgende: 
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Lenke til nyhetssak om Idrettsstyrets vedtak: 
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2023/idrettsstyret-vedtok-nye-
retningslinjer-for-stromming-av-idretten/  
 
Oppfølging: 
Generalsekretæren igangsetter en prosess som skal resultere i en innstilling til 
forbundsstyret for vedtak av NBBFs retningslinjer for strømming innenfor 
ovennevnte rammer. 
 
 
17. Kursløypen for Easybasket og trener 1 (Orientering) 
Kursløypene har blitt fornyet slik at de i større grad er i tråd med kursløypene i norsk 
idrett og etter NIFs anbefalinger. 

 
 Bakgrunn  
- EB-trener på nivå 0 er i andre SF en del av Trener 1 kursløypen.  

- EB og Trener 1 har til sammen vært i dagens trenerløype flere timer enn det NIF 
krever. 

- Medlemsveksten er størst hos barn og voksne – kursløypen må tilpasses for å 
fremme bedre deltakelse for trenerne i den aldersgruppen. 
 
Formål  
- Synkronisert trener 1 trenerløype med øvrige særforbund  

o Nåværende løype - EB + T1 = 56t -> ny løype = 49t –NIF kravet er 45 timer 
- Stimulerer til økt kursvirksomhet regionalt  
- Gjøre lettere for deltakerne  

o Bedre tilgjengelighet lokalt ved å tilby Barnetreneren via idrettskretsen  

o Færre timer totalt – prioritere det som er viktigst 
 

https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2023/idrettsstyret-vedtok-nye-retningslinjer-for-stromming-av-idretten/
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2023/idrettsstyret-vedtok-nye-retningslinjer-for-stromming-av-idretten/
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Styret berømmet administrasjonen for meget godt arbeid som har resultert i en 
oversiktlig kursplan.  

 
 

18. Styrets årshjul og januarmøtet (Orientering) 
Årshjulet er oppdatert og ble gjennomgått i møtet. 
 
Styret tok orienteringen til etterretning. 
 
Oppfølging: 
NBBFs Kontrollkomité inviteres til et av de neste forbundsstyremøtene som 
observatører.  
 
Det ble også åpnet for kunne invitere medlemmer av ungdomsutvalget eller 
deltakere fra lederprogrammet «NBBFs unge ledere» til å kunne hospitere i 
styremøtet som observatører dersom dette er hensiktsmessig. 
 

 
19. Eventuelt 
 
19 a) Situasjonen for dommere 
 
Det er registrert flere episoder med uakseptabel adferd mot dommere fra andre 
kampaktører. Dette er forhold som også har blitt beskrevet i andre kanaler som bl.a. 
sosiale medier. Styret registrerer seg også at slik adferd enten idømmes i den "nedre 
skalaen" ift. strafferammen, eller ikke idømmes sanksjoner i det hele tatt. Styret 
ønsket å kunne få dannet seg et bedre bilde av situasjonen. 
 
Oppfølging: 
Straffenivået i NBBFs sanksjonsreglement ift. adferd mot dommerne evalueres, og 
det skal vurderes om disse må foreslås justert på basketballtinget 2024. 
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Styret gis en redegjørelse fra administrasjonen om situasjonen for dommerne i norsk 
basket på styremøte nr. 2024-01. 
 
 
20. Avslutning 

Møtet ble oppsummert og evaluert. 
 
 

 
Møtet ble hevet kl. 14:15 

 
 

 

Jan Hendrik Parmann Tor Christian Bakken Anya Sødal  
President 1.Visepresdient 2.Visepresident 

 

 
 

Kjerstin Havnes Anita Lervik  Thomas Moen Solem 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem 

 

 

 

Espen A. Johansen 
Generalsekretær 


